

太和艺术空间

太和艺术空间是中国当代水墨艺术的早期拓荒者。1996年由资深艺术经纪人、策展人贾廷峰创立于安徽合肥，2009年入驻798国际艺术区。空间是50年代初由东德设计并建造具有包豪斯风格的排架大跨式厂房改建而成，展厅面积500平米，纵高5米，展线逾100米。二十余年来，太和艺术空间已展出数百位当代艺术家作品。

太和艺术空间始终致力于中国当代艺术国际视野的拓展，尤其是中国当代水墨艺术的发现和挖掘，培育和推广富有原创精神的艺术家，植根中国古老文明并汲取世界艺术养分，重塑中国当代艺术标准，生成一条自由独立的艺术道路。

Taihe Art Gallery

Taihe Art Gallery is a pioneer in Chinese contemporary Ink art. In 1996, the gallery was founded in Hefei, Anhui Province by Tingfeng Jia --senior curator/ art agent. In 2009, Taihe Art gallery moved to the 798 International Art District in Beijing. The 500 square meters gallery space sets in a reconstructed Bauhaus style large-span factory built designed in the 1950s. The exhibition hall scales 5 meters in height and more than 100 meters in the display line. For more than 20 years, Taihe Art Gallery has exhibited hundreds of Chinese contemporary works by contemporary artists.

Taihe Art Gallery has always been committed to promoting Chinese contemporary art into the international context. Taihe Art Gallery especially dedicates to the discovery and excavation of Chinese contemporary ink art, cultivation and promotion of artists with original spirit. Along with a strong rooting heritage of ancient Chinese Culture and the inspiration of international art's merit, Taihe Art Gallery quests to reshape the Chinese contemporary Art standard and create a free and independent way of artmaking.